
Kjære mottaker av dette brevet! 
  
  
Håper dere tar dere tid til å lese den, og gir meg en tilbakemelding på mine spørsmål. 
  
  
Jeg skriver og sender denne mailen i ren frustrasjon og til dels sinne over avgjørelse på en søknad om 
et tilbygg til hytte på gnr  245 bnr 18. i Lindås kommune.                      
 
Her må en feil ha oppstått. 
  
Er det sånn at om en har en nabo (gnr 245 bnr 2) som sender inn klage så er det gitt at den blir lagt 
slik vekt på at den blir avgjørende? 
 Og en nabo som i tillegg fra dag 1 vi overtok hytten kom til oss og sa « Uansett hva dere finner på 
der borte, så kommer jeg til å sende inn klage»  ? 
 (Mer kan sies om det, men ønsker å være saklig) 
  
Klage har han da også gjort. Han har tydeligvis visst hva man skal bruke av argumenter for å vekke 
Fylkesmannens interesse, og på avslagene derfra. 
  
Har da også Fylkesmannen brukt de samme ord, og den samme ordlyd i sitt svar? – Ja.                   
Skulle nesten tro brevet var skrevet av samme avsender. 
  
 Alle har rett til å klage, og det er bra, men har en klager automatisk rett? Og sitter makten hos klager 
om denne bare bruker de rette ordene? 
 (om det er sannhet eller ikke?)  Ord som dominerende i strandsonen, privatiserende og fare for å 
sette presedens, er brukt. 
 Hvis klager er så opptatt av dette, hvorfor sendte han ikke da inn klage når naboen hans mot sør på 
gnr 245 bnr 12  søkte om tilbygg på hytten? 
  
Var ikke strandsonen så viktig da?  Tilbygget på den hytten er større, dominansen i strandsonen 
høyere, og i tillegg er tilbygget høyere enn hytten var. Den er trukket enda nærmere 
fjæra(strandsonen). Avstand til strandlinjen er der under 5 meter, og dekker hele eiendommens 
bredde og strandsone. Strandlinjen er totalt avstengt. 
 Godkjenning av kai med gangvei over fjæren var og en del av søknaden, og ble godkjent.  
 Hvordan kan vi se fornuft i dette? Hva med rettferdighet og likhet for loven? 
  
Dette er to begrep som jeg/vi setter høyt,både privat og i våre yrker.  Hvordan er holdningen til dette 
innad i Fylke og Kommune? Ikke så viktig? 
  
Og hvordan kan det ha seg at Fylkesmannen ikke hadde innsigelser til søknad på bruk 12, når denne 
for få år siden fikk gjennomslag for sin søknad? 
  
Er det sånn at om det ikke foreligger noe klage fra en nabo, så er det helt ok å få gjennomslag for 
søknader, men ikke om det foreligger en naboklage? 
En må vel kunne stole på at en offentlig etat, der makten tross alt sitter, kan ta avgjørelser som på 
den svake part i forholdet, i hvert fall virker rimelig fornuftig og rettferdig.  
  
  
 
 



I vår søknad, som ble godkjent av både Lindås kommune og av politikerne i møte etter en syning i 
mars, er hytten, og derfor også tilbygget, plassert i ene ende av tomten,(2 mål)  som er i helt motsatt 
ende av strandsonen, og vil derfor ikke påvirke den allmenne tilkomst til « stranden». Noe som også 
kom frem på syningen, der både vi som søkte og klager var tilstede.  
Tilbygget ville ikke gitt preg av dominans, og var tegnet på en måte som gled fint inn i terrenget, 
passet stilmessig, og var til lite, om enn noe sjenanse for nabo (bruk 2). Dette kom også frem i 
dokumentene fra kommunen som selv mente dette.  
  
Kommentarer gitt fra politikerne på møte etter syningen i mars er av en eller annen grunn utelatt i 
dokumentene, av for oss ukjent årsak. Det får kommunen selv svare for.  Dette gjaldt da 
dispensasjonene gitt til nevnte bruk,12, der politikerne selv hadde gitt sin velsignelse, og at det 
derfor ikke måtte gjøres forskjell. 
  
En hytte med et soverom, og en bruksflate på 38 kvadrat gir ikke rom for mange mennesker, og gir 
ikke mulighet for overnatting når vi har med oss våre foreldre på over åtti og som er i dårlig helse. 
Eller våre barn og barnebarn. Blir kjøring frem og tilbake.  
Det bør være rom for oppdatering til en stander som står i forhold til det en bør kunne forvente i 
dagens samfunn. (kunne samles som familie) 
  
  
Jeg ber på mine knær om at en eller annen forbarmer seg over saken, og ser på den, så vi kan få gjort 
en ny vurdering på den, og i alle fall kan være så snill å gi meg svar på to spørsmål. 
  
  
1  Hvordan kan det ha seg at bruk nr 12 fikk dispensasjon og ikke vi i bruk 18  ? 
  
2 Hva kan vi gjøre videre? 
  
Vil gjerne få troen tilbake, og har lite lyst til å gjøre som venner og bekjente anbefaler…. Gå til 
advokat eller presse.. 
  
  
  
Med vennlig hilsen en som prøver å holde motet oppe 
  
Kjersti Hjelmeland.  13.06.2018 
 


